



# Certificate

## OEKO-TEX® STANDARD 100

Warm Universe Home Products Co., Ltd.

is granted the OEKO-TEX® STANDARD 100 certification  
and the right to use the trademark.

### SCOPE

Pillow, mattress, sofa, seat cushion, pet cushion made of three-dimensional knitted fabric made of 100% polyester, 100% viscose, 100% viscose from bamboo fibre in white, 100% polyamide and 100% polyethylene in raw white as shell and backing fabric, with white integrated polyester fibre; and/or made of knitted fabrics (incl. velour, terry fabric, tri-dimensional fabric) made of 100% polyester, as well as mixtures with cotton and viscose from bamboo fibre, white, black, piece-dyed (with 7 disperse and 3 reactive dyestuffs) and finished; filled with white PUR memory foam (tested height: 13cm); incl. acc. (white PES sewing thread, PES printed label, PES woven label, zipper, CO, CO/EL knitted interlining)(partly produced by using material certificated according to OEKO-TEX® STANDARD 100)

### PRODUCT CLASS

II (products with direct contact to skin) - Annex 4

Further compliance information (REACH, SVHC, POP, GB18401 etc.) can be found on [oeko-tex.com/en/faq](http://oeko-tex.com/en/faq).

The certificate is based on the test methods and requirements of the OEKO-TEX® STANDARD 100 that were in force at the time of evaluation.



This certificate SH025 120398 is valid until 15.09.2025.

### SUPPORTING DOCUMENTS

- ✓ Test report : SH025 245286.1
- ✓ Declaration of conformity in accordance with EN ISO 17050-1 as required by OEKO-TEX®
- ✓ OEKO-TEX® Terms of Use (ToU)

Matz Bachmann  
Managing Director

Faisal Rizal  
Ecology Team Leader

Zurich, 2024-08-09





# Certificate

## OEKO-TEX® STANDARD 100

### 南通馨宇诺家居用品有限公司

获得 OEKO-TEX® STANDARD 100 认证  
及商标使用许可权

#### 认证范围

枕头、床垫、沙发、坐垫、宠物垫由表层及底层由白色涤纶，黏胶，竹纤维，尼龙和超高分子聚乙烯针织面料，夹层是白色涤纶纤维的三维针织面料制成；和/或由针织面料（包括天鹅绒、毛巾布、三维空气层面料），由全涤纶纱或与其与棉纱、竹纤维纱混纺制成，白色、黑色、经匹染（使用 7 支分散染料和 3 支活性染料染色）及后整理；填充白色聚氨酯记忆海绵（测试高度：13cm）；辅料包含（白色涤纶缝纫线、涤纶印标、涤纶织标，拉链，纯棉，棉氨针织衬布）（部分使用有 OEKO-TEX® STANDARD 100 证书的原材料）

#### 产品级别

II (直接接触皮肤类产品) - 附录 4



证书 SH025 120398 有效期至 15.09.2025.

#### 支持文件

- ✓ 测试报告: SH025 245286.1
- ✓ 符合 EN ISO 17050-1 标准的 OEKO-TEX® 符合性声明
- ✓ OEKO-TEX® 使用条款 ToU

Matz Bachmann  
Managing Director

Faisal Rizal  
Ecology Team Leader

更多法规符合性信息(REACH, SVHC, POP, GB18401 等)可在 [oeo-tex.com/en/faq](http://oeo-tex.com/en/faq) 查看。

认证基于 OEKO-TEX® STANDARD 100 评估时生效的测试方法及要求。

Zurich, 2024-08-09

